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Närvarande: Johan S, Holger J, Sonja J, Raymond E, Bengt E, Annika J, Sigbritt O,  
Amanda J, Christina I. 
 
1. Vice Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. 

 
2. Sigbritt och Bengt valdes till justeringsmän 

 
3. Reflektioner städdagen – Lågt deltagande i år. Hur får vi ett större deltagande? Orsak? 

Andra möten och aktiviteter som låg planerade samtidigt. Till nästa år, bättre 
annonsering och samordning. Engagera alla föreningar.  
 

4. Uppföljningspunkter:  
• Parkskötsel – förslag att låta trädgårdsmästare sköta om parken 4 timmar per månad 

under sommarsäsongen. Ta reda på kostnad till nästa möte. Redskapsboden 
behöver målas  

• Krönikespelet – planeras till andra helgen i augusti, 10-12/8. Planering på spår för 
genomförandet. Detaljerad lista med ansvar och hållpunkter finns. Beslut är att spelet 
blir av sommaren 2018. 

• Sandlåda Parken – Nätskydd, avvakta till nästa år om det behövs. 
• E-mail lista dålig respons. Bordläggs till nästa år i samband med medlemsavgift för 

2019.  
• Påminnelse har gått ut om medlemsavgiften för 2018, ytterligare några nya 

medlemsavgifter har kommit in.   
• Holmboms café bakkurs, bordläggs till hösten. 
• HLR- kurs, bordläggs till hösten.   
• Ekonomiskt bidrag till simbod i Vivi, Samhällsföreningen bidrar med 10000 under 

förutsättning att det finns en plan och finansiering. Ytterligare sponsorer finns så nu 
saknas 10000 för att kunna börja bygga en bod på 18 kvm. Total kostnad 50000 för 
material. Finns möjlighet att vara med och bygga för den som vill.  

• Fotöbron 25-årsjubileum. Planering pågår för firande den 8 september, åter nästa 
möte. Annonsering via fb och hemsidan kommer ut innan sommaren. Förslag på 
lagtävling tas gärna emot.  

• Gångstråk på tån, bordläggs till nästa möte  
 

5. Mail kommit in till Fotö Öråd om att hjälp önskas för att hitta namn på personer i film från 
50-talet om gamla Fotö-fiskare. Örådet kontaktar avsändaren för möjlighet att hjälpa till. 
Erbjudande om filmvisning på Fotö vilket kan ev. passa till nästa årsmöte?  
 

6. Info från öns föreningar:  
• FGIF: Lekplats nu klar. Tacksamma för bidrag från Samhällsföreningen. Boulebanor 

och Beachvolley plan ska iordningställas. Elisabeth A och Raymond E blir FGIF 
representanter till Samhällsföreningens styrelse. 

• Hamnföreningen: Ny grillplats i gamla hamnen påbörjas. Parkeringen har ”renoverats” 
i gamla hamnen. Telebolaget Tre kommer att ansluta till masten i gamla hamnen. 

• Sion: Café Boa öppnar helt i samband med Hönökonferensen. Alfa kurs startad. 
Bryggkvällar planerade i sommar. Se månadsbladet som kommer i lådan.  

• Skolan: Trevlig sommarfest gick av stapeln 8 maj.  
 



7. Övrigt:  
• Rutorna i Kilen målade. 
• Badstegar på plats. 
• Sommarstädning av Vivi och toaletter. Kontrakt skrivet med 3 fotö-ungdomar. 
• Ejderns syfte i ”Rutan”? Finns möjlighet att flytta till vägen ut till Ångbåtsbryggan? 

   
8. Mötet avslutas. 
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